



NORTH GLASGOW COLLEGE

DELIVERING FURTHER AND HIGHER EDUCATION

Study Art & Design to Degree Level at North Glasgow College

www.northglasgowcollege.ac.uk

Our 3 year programme is an excellent opportunity for international students who wish to pursue a career in art and design. On successful completion of the Foundation Degree or Honours Degree, students can apply to stay in Scotland for a further 2 years without a work permit in order to gain work experience in their chosen field using the Post Study Tier 1 Initiative. North Glasgow College is a Highly Trusted Sponsor with the UK Border Agency Points Based Scheme – Tier 4 for international students wishing to study in the United Kingdom.

With over 10 years teaching experience, North Glasgow College is the ideal place for international students to develop their creative skills in art and design. Students will study in our 21st century state of the art college campus based in Glasgow, Scotland. Our art and design courses are very popular and students can access our courses at foundation degree entry level and BA Honours Degree in Visual Arts entry level.

The Programme

Our 3 year programme is taught solely at North Glasgow College. Students will study our 2 year Foundation Degree in Art & Design leading to BA (Honours) Degree in the third year.

Year 1	Foundation Degree (Higher National Certificate)	SCQF Level 7	Course Fee: £5000
Year 2	Foundation Degree (Higher National Diploma)	SCQF Level 8	Course Fee: £5000
Year 3	BA (Honours) Degree in Visual Arts	SCQF Level 10	Course Fee: £7500

The one year programme commences at the end of August each year and operates an academic year finishing in June, the following year. **FREE** English language support and guidance is offered throughout the course programme.

Please note that you can download the full course programme as a PDF attachment from the international section of our website www.northglasgowcollege.ac.uk or it can be requested by emailing the International Co-ordinator: T.Ditch@north-gla.ac.uk



Entry Requirements

Students are required to have Level 6.5 IELTS or equivalent prior to course commencement and evidence of their own art portfolio.

Students with an IELTS of Level 6.0 can also apply but would be required to attend a pre-sessional course in ESOL (English for Speakers of other Languages) combined with art & design skills from January – June prior to commencing their main programme in August.

Cost

We offer you a world class education to honours degree level at a fraction of the cost compared with universities. The cost of the programme can be paid in instalments and on successful completion of the BA Honours degree course; students will be eligible for a £500 higher education scholarship.

Progression

Students who already possess a Foundation Degree/Degree in Art & Design or related areas (or equivalent in their own country) can apply for direct entry into the BA Honours degree course at North Glasgow College.

How to apply

You can complete and submit an online application form, or download an international application form in PDF format from the international section of our website www.northglasgowcollege.ac.uk which can then be completed and emailed to the International Coordinator.

Tricia Ditch

International Coordinator

North Glasgow College
123 Flemington Street, Glasgow,
Scotland, United Kingdom

DIRECT TELEPHONE NO:
0044 141 630 5182

FAX: 0044 141 558 9905

EMAIL: T.Ditch@north-gla.ac.uk

Jo Baillie

Art & Design Course Team Leader

DIRECT TELEPHONE NO:
0044 141 630 5025

EMAIL: j.baillie@north-gla.ac.uk



NORTH GLASGOW COLLEGE

DELIVERING FURTHER AND HIGHER EDUCATION



在北格拉斯哥学院学习艺术和设计并获得大学文凭

www.northglasgowcollege.ac.uk

我们三年的大学课程为想要从事艺术和设计职业的国际学生提供了极好的机会。在成功完成预科学位或荣誉学位之后，学生可以在苏格兰申请不需要工作许可的2年签证，这个签证是为了在他们选定的领域获得工作经验的毕业生 Tier 1 计划签证 (Post Study Tier 1 Initiative)。北格拉斯哥学院是英国边境事务处评分计划最信赖的保证人之一 ---- Tier 4 签证是针对想在英国学习的国际学生。

北格拉斯哥学院拥有十几年的教学经验，是国际学生在艺术和设计领域发展创造能力的理想地方。学生们将在我们位于苏格兰格拉斯哥的，拥有21世纪水平的艺术院校学习。我们的艺术和设计课程非常受欢迎，并且学生可以在预科入门水平和视觉艺术荣誉学士学位入门水平进入我们的课程学习

想获得更多信息，请联系：

Tricia Ditch 国际课程协调人

North Glasgow College
123 Flemington Street, Glasgow,
Scotland, United Kingdom

直线电话：

0044 141 630 5182

传真：0044 141 558 9905

电子邮件：T.Ditch@north-gla.ac.uk

Jo Baillie 艺术和设计课程组长

直线电话：

0044 141 630 5025

电子邮件：j.baillie@north-gla.ac.uk

课程

我们三年的学习课程仅在北格拉斯哥学院教授。学生们将学习我们两年的艺术和设计预科学位，然后通向第三年的学习获得（荣誉）学士学位。

第一年	预科学位（国家高级证书）	苏格兰学分和学历体系第7级 SCQF Level 7	学费： £5000
第二年	预科学位（国家高级教育文凭）	苏格兰学分和学历体系第8级 SCQF Level 8	学费： £5000
第三年	视觉艺术（荣誉）学士学位	苏格兰学分和学历体系第10级 SCQF Level 10	学费： £7500

一学年从每年的八月底开学，在来年的六月份结束。在整个课程中提供免费的语言支持和指导。

请注意，你可以从我们的网站www.northglasgowcollege.ac.uk的国际部下载PDF文件的所有学习课程。也可以发电子邮件给国际课程协调人T.Ditch@north-gla.ac.uk索取学习课程资料。



入学条件

学生们在开学之前英语需要达到雅思6.5或相当水平，以及他们自己的艺术作品集。

有雅思6.0成绩的学生也可以申请，但是将被要求在主要课程八月份开始之前，参加从一月份到六月份之间的与艺术和设计技术相结合的ESOL（说其他语种的英语课程）预备课程。

学费

我们为您提供世界级的荣誉学位水平的教育，但收费相比其它大学却是很小一部分。学费可以在成功完成（荣誉）学士学位课程之间分期支付；学生们还将获得500英镑的高等教育奖学金。

晋级

已经拥有艺术和设计或相关领域的预科学位（或者是他们自己国家同等学位水平）的学生，可以申请直接进入北格拉斯哥学院的（荣誉）学士课程学习。

如何申请

你可以完成和递交一份网上申请表，或者在我们网站

www.northglasgowcollege.ac.uk

的国际部下载申请表格的PDF文件，填完后用电子邮件发送给国际课程协调人。

